
Skålleruds Fiberförening Styrelsemöte 2021-03-22 
Närvarande på Teams: Bo Thorsenius, Stig-Åke Almqvist, Christer Johansson, Annika Karlsson., 

Thomas Johansson, Anders Dalbert, Adjungerande Daniel Jensen och Jörgen Eriksson– Melleruds 

Kommun 

 Medlemsökning 
Den senaste månaden har två fastighetsägare ansökt om att ansluta sina fastigheter till Skålleruds 
Fiber. 
 

 Ekonomi 
Vi gick igenom likviditetskalkylen.  Det ser fortfarande bra ut med våra intäkter i förhållande till vår 
kalkyl. 
 

 Pågående arbete  
Tegab fortsatt arbetet med att få klart anslutningar. Tegab har fortsatt inmätningen av fibernätet och 
har väldigt kort sträcka kvar att mäta. 
Vi beräknar få klart för slutbesiktning av det befintliga nätet i början av april. En del arbeten kommer 
sedan återstå. De föreningen klarar av nå planeras bli klara under april - maj. 
 

 Återstående uppkopplingar 
Tegab ska fram till slutet av mars koppla upp 4 medlemmar, samt få klart anslutningarna i Håfab.. När 
det är klart har vi över 705 aktiva anslutningar. Vi har efter det cirka 10 anslutningar som inte 
kommer att kunna bli klara till slutbesiktningen. 
 
 
 
Nästa styrelsemöte 
Vi träffas via Teams den 26/4 – 19.00 
Sammanfattat av Christer 


